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CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                       CĂLĂRAŞI 

 

 
PROCES – VERBAL 

 

 

 Încheiat astăzi 26.01.2023, în şedinţa ordinară a Consiliului Local Călăraşi, la care 

participă un număr de 20 consilieri locali (dna Filimon, dl Dragu, dl Dinu, dl Aldea, dna 

Georgescu, dna Enache, dl Dincă, dl Mirescu, dl Coman, dl Buzoianu, dna Raiu, dl Ivanciu, dl 

Niţă, dl Călin, dl Muşat, dna Croitoru, dl Sbârcea, dl Stoian, dna Luca şi dl Sârzea) din totalul de 

21 în funcţie. 

Lipseşte dl Chiriţă. 

În sala de şedinţe sunt prezenţi 14 consilieri locali iar pe grupul de WhatsApp transmit 

votul 6 consilieri locali (dna Enache, dl Ivanciu, dl Mirescu, dl Coman, dl Muşat şi dl Sârzea). 

La şedinţă participă Primarul municipiului Călăraşi – dl Marius Grigore Dulce, directori 

din cadrul Primăriei municipiului Călăraşi şi reprezentanţi ai presei locale. 

           Şedinţa este deschisă prin intonarea imnului de stat al României. 

Dl Secretar general deschide lucrările şedinţei ordinare convocată de către Primarul 

municipiului Călăraşi prin Dispoziţia nr. 122/20.01.2023, anunţă consilierii locali că proiectul de 

hotărâre nr. 9 a suferit modificări care au fost trimise şi pe adresele de email şi supune la vot 

procesele verbale ale şedinţelor din 16.12.2022 şi 05.01.2023, care sunt aprobate cu unanimitate 

de voturi. 

 

Dl Călin supune la vot ordinea de zi, care este aprobată cu unanimitate de  voturi. 

 

1. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preempţiune pentru imobilul 

,,CASA DUMITRU BÂZU“, imobil situat în municipiul Călărași, strada Eroilor 

Revoluţiei 22 Decembrie 1989, nr. 38, județul Călărași. 

2. Proiect de hotărâre privind neexercitarea  dreptului de preemţiune pentru imobilul 

,,CASA DECULESCU“, imobil situat în municipiul Călărași, strada Bucureşti, nr. 

219(fost 181), județul Călărași, înscris în Lista Monumentelor Istorice – Cod LMI: CL –

II-m-B-14616. 

3. Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere al persoanelor 

vârstnice asistate în Căminul pentru persoane vârstnice ,,Sfântul Antim Ivireanul” 

Călăraşi. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale unităţii de 

învăţământ ,,Creşa nr. 1 Călăraşi“, unitate cu personalitate juridică aflată în subordinea 

Consiliului local al municipiului Călăraşi. 

5. Proiect de hotărâre privind modificarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al 

Serviciului Public Pieţe Oboare Călăraşi. 

6. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea H.C.L. nr. 50/27.03.2019 privind 

aprobarea Studiului de oportunitate privind delegarea gestiunii serviciului public de 

transport local de călători, a modalității de gestiune și a documentației de atribuire a 

contractului de delegare a gestiunii serviciului  de transport public local de persoane în 

municipiul Călărași.  

7. Proiect de hotărâre privind acceptarea donaţiei terenului arabil intravilan, în suprafaţă 

totală de 1609 mp, situat în municipiul Călăraşi, identificat cu numărul cadastral 30292, 

numărul cadastral 30768 şi numărul cadastral 30893, în favoarea Municipiului Călăraşi 

de către Olaru Vasile Cătălin. 

8. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea poziţiei 271 din Anexa 1 la 

Hotărârea Consiliului Local nr. 74/24.04.2019 pentru modificarea și completarea Anexei 

la Hotărârea Consiliului Local al municipiului Călărași nr. 78/10.09.1999 privind 

inventarul bunurilor care aparțin domeniului public al municipiului Călărași. 
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9. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat pentru obiectivul ,,Bloc 

de locuinţe sociale 15, Tr. A+B” din municipiul Călăraşi. 

10. Proiect de hotărâre privind împuternicirea Serviciului Public Centrale Termice şi 

Administrare Fond Locativ pentru evaluarea, realizarea documentaţiilor cadastrale şi 

intabularea garsonierelor din Bloc N6 (D6), situat în Călăraşi, strada Aleea 5 Călăraşi.  

11. Proiect de hotărâre privind privind utilizarea sumei  de 5.394.359,49 lei  din excedentul 

anual al bugetului municipiului Călărași rezultat la încheierea exercițiului bugetar 2022, 

în exercițiul bugetar 2023, pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare. 

12. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al Consiliului local Călăraşi 

pe perioada 01.02.2023-30.04.2023. 

13. Diverse. 

 

 

INTERPELĂRI: 

 

Dl Dincă:…..,,având în vedere un subiect sensibil care în ultimul timp a captat atenţia 

opiniei publice la nivel naţional, ştiţi bine cazul femeii muşcată şi omorâtă de o haită de câini, 

eveniment care a avut loc în centrul Bucureştiului, vă întreb, domnule Primar, de ce mai sunt câini 

comunitari în oraş şi ce măsuri întreprindeţi în acest sens? să nu ne trezim şi noi cu un asemenea 

caz …” 

Dl Primar:…..,,domnule consilier, cred că la noi nu se va întâmpla aşa ceva, Doamne 

fereşte, toată populaţia canină liberă, abandonată de fapt, este sub control, avem anumite zone pe 

care le monitorizăm cam în fiecare zi şi intervenim la sesizările cetăţenilor, problema este că, deşi 

noi nu avem aşa de mulţi câini, se pare că în ultima vreme tot apar în anumite zone, probabil aduşi 

din altă parte dar noi îi monitorizăm şi nu avem semnalate cazuri de atacuri ale câinilor asupra 

persoanelor, îmbucurător pentru că nu ne dorim aşa ceva …” 

Dl Dincă:…..,,tocmai de aceea trebuie luate măsuri…” 

Dl Primar:…..,,sunt luate măsuri mai ales că noi avem la nivelul Primăriei serviciu 

specializat, monitorizăm şi intervenim constant…” 

Dl Dincă:…..,,ştiţi bine că sunt în zonele limitrofe şi în ultimul timp chiar au fost 

semnalate, o perioadă bună de timp nu au mai existat dar acum se pare că au apărut  …” 

Dl Primar:…..,,v-am zis că şi monitorizăm şi intervenim, suntem prezenţi acolo unde ne 

semnalează cetăţenii …” 

Dl Dincă:…..,,campania de sterilizare? …” 

Dl Primar:…..,,la noi funcţionează în permanenţă această campanie pentru că odată ajunşi 

în adăpost câinii sunt verificaţi şi sterilizaţi, avem nişte proceduri de adopţie…” 

Dl Dincă:…..,,dar am înţeles că numărul adopţiilor a mai scăzut …” 

Dl Primar:…..,,nu ştiu de unde ştiţi dar, din ce ştiu eu, 50% din câini sunt adoptaţi…” 

Dl Călin:…..,,nu ar fii bine să facem o campanie de sterilizare şi pentru câinii 

cetăţenilor?…” 

Dl Primar:…..,,a fost campanie şi pentru cetăţeni şi oamenii care au apelat la serviciile 

noastre au fost ajutaţi, dacă aţi observat l-am rugat pe domnul director să iasă pe toate canalele şi 

să dea amănunte unde şi cum s-a intervenit…” 

Dl Dincă:…..,,s-a intervenit şi cu amenzi? …” 

Dna Luca:…..,,ar trebui conştientizată şi populaţia, câini să fie cipaţi pentru că sunt mulţi 

care le dau drumul intenţionat …” 

Dl Dincă:…..,,cred că şi dumneavoastră ar trebui să mergeţi şi să informaţi …” 

Dl Primar:…..,,domnule consilier, asta vă spun, avem un serviciu specializat care îşi face 

treaba, suntem prezenţi acolo unde ni se cere, suntem prezenţi în media şi spunem ce facem, 

suntem prezenţi acolo unde am observat că sunt anumite populaţii canine şi intervenim, problema 

este să nu apară şi şacalii care s-au tot înmulţit şi de care vorbeşte toată lumea şi care încet, încet 

avansează şi în zonele populate dar să sperăm că nu avem evenimente de genul acesta, noi 

monitorizăm…” 

Dna Luca:…..,,domnule Primar, eu am să ridic două probleme şi vă rog frumos să-mi 

răspundeţi la fiecare, este vorba de două lucrări care sunt începute cam de mult şi dorim să fim 
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informaţi cu privire la stadiul acestora, în primul rând este vorba despre bazarul de la Orizont, în 

ce stadiu se mai află? …” 

Dl Primar:…..,,cred că m-a mai întrebat un coleg luna trecută, am ajuns la centrală şi 

centrala care era ofertată nu se mai fabrică, am găsit soluţia tehnică şi financiară să păstrăm aceiaşi 

linie de finanţare, am găsit alte modele de centrale şi acum aşteptăm modulul de centrală…” 

Dna Luca:…..,,estimaţi vreun termen? …” 

Dl Primar:…..,,am estimat 15 februarie dar eu zic că la sfârşitul lui februarie ne închidem 

cu lucrarea…” 

Dna Luca:…..,,am avut deja cam multe termene, şi iulie şi august …” 

Dl Primar:…..,,doamnă, eu v-am spus realitatea, că mai sunt 10 zile, 15 zile, se termină…” 

Dna Luca:…..,,deci finalul lunii februarie …” 

Dl Dragu:…..,,1 Martie, de ziua doamnelor, de mărţişor …” 

Dl Primar:…..,,de 1 Martie, aşa cum spune domnul vice, dăm flori…” 

Dna Luca:…..,,a doua problemă este legată de Piaţa Unirii, în prima săptămână a lunii 

septembrie, anul trecut, aţi semnat contractul pentru refacerea proiectului tehnic care urma să fie 

preluat şi avea ca termen de finalizare 40 de zile de la semnare urmând ca după predarea 

proiectului către cel care l-a făcut să demaraţi procedura de achiziţie a constructorului pentru 

continuarea lucrărilor, estimaţi un termen de semnare a ordinului pentru începerea lucrărilor? aşa 

aţi declarat dumneavoastră …” 

Dl Primar:…..,,sunt de acord cu dumneavoastră dar pot apărea şi termene care să 

prelungească, din varii motive şi să vă spun un motiv, în fiecare proiect, când începe, trebuie să se 

facă o expertiză tehnică, şi atunci când trebuie să se întâmple ceva, s-a întâmplat, a murit expertul, 

structuristul şi firma a trebuit să înceapă o altă discuţie…” 

Dna Luca:…..,,dar sunt 4 luni, domnule Primar …” 

Dl Primar:…..,,eu vă spun realitatea…” 

Dna Luca:…..,,nu credeţi că trenează de mult? sunt cel puţin 2 ani …” 

Dl Primar:…..,,nu trenează, doamnă, staţi liniştită, problema nu este când o începem şi 

când o termină, problema este să găsim sursa de finanţare ca să putem s-o ducem mai departe, 

până acum avem cheltuiţi 2 milioane jumătate şi după aproximări rămâne rest de executat undeva 

la 4 milioane şi ceva datorită creşterii de preţuri, vom avea o Piaţa Unirii în valoare de 

aproximativ 7 milioane de lei…” 

Dna Luca:…..,,domnule Primar, nu este nici o lucrare terminată, am început o mie de 

lucrări şi nu este nici una terminată, încă din 2019 lucrăm la ele, daţi termene peste termene …” 

Dl Primar:…..,,lăsaţi doamnă că vine 2024 şi se termină toate…” 

Dna Luca:…..,,haideţi să ne concentrăm să terminăm măcar una …” 

Dl Primar:…..,,doamnă dragă, ne concentrăm atât de bine încât nu putem să vă dăm nişte 

termene acum…” 

Dl Dincă:…..,,le terminaţi pe toate odată …” 

Dl Primar:…..,,bineînţeles, cu răbdare…” 

Dna Luca:…..,,cu răbdare şi tutun, am înţeles …” 

Dl Primar:…..,,fără tutun, doamnă, pentru că noi nu fumăm…” 

Dna Luca:…..,,şi când estimaţi, domnule Primar, că se va face piaţa asta, daţi-ne un 

termen, cred că este al patrulea, al cincilea, când se va face acest proiect tehnic? …” 

Dl Primar:…..,,doamnă, aveţi răbdare, nu vă pot spune astăzi…” 

Dna Luca:…..,,un proiect tehnic, domnule Primar, care trebuia predat la sfârşitul lunii 

septembrie, începutul lunii octombrie şi nici acum nu este gata, sunt 5 luni …” 

Dl Primar:…..,,doamnă, vreţi să fiu răutăcios în luna asta, ianuarie? vă rog să nu mă 

provocaţi…” 

Dna Luca:…..,,dar eu vă întreb, domnule Primar, vrem să ştim şi noi şi cetăţenii…” 

Dl Primar:…..,,am înţeles, faceţi-vă treaba de consilier, eu vă dau un termen, la sfârşitul lui 

martie, e bine? …” 

Dna Luca:…..,,deci public aţi spus, la sfârşitul lunii martie semnaţi ordinul de începere a 

lucrărilor? …” 

Dl Primar:…..,,nu doamnă, avem proiectul …” 
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Dna Luca:…..,,doar proiectul? deci o întârziere de 6, 7 luni, am insistat să daţi un termen 

pentru că am văzut că tot daţi termene şi nu le respectaţi  …” 

Dl Primar:…..,,termenul cel mai probabil este 2024 când le vom termina pe toate …” 

Dna Luca:…..,,la finalul mandatului, ar fii bine să terminaţi atunci  …” 

Dl Călin:…..,,o să profit şi eu de faptul că este domnul Primar aici, păcat că nu este şi 

domnul Coman, avem în oraş o situaţie prezentată şi documentată şi de domnul Pârloagă, legată 

de furturi şi alte infracţiuni al căror număr a început să crească, ne e clar că poliţia locală ori nu are 

în atribuţii ori personalul pe care îl are şi dotările sunt foarte mici în comparaţie cu volumul de 

muncă necesar, nu putem să influenţăm nici activitatea poliţiei municipale sau a jandarmeriei, 

întrebarea este, ce s-a întâmplat cu banii care au fost prinşi în bugetul pe anul 2022 pentru sistemul 

video despre care tot discutăm de 2 ani…” 

Dl Primar:…..,,cât am prins, atât am cumpărat …” 

Dl Călin:…..,,şi ce am cumpărat şi ce am montat?…” 

Dl Primar:…..,,dacă nu mă înşel erau funcţionale….spuneţi domnule director …” 

Dl Anghel – director executiv Direcţia Poliţia Locală:…..,,erau 28 de camere funcţionale şi 

acum sunt 52 de camere funcţionale …” 

Dl Primar:…..,,şi să vă spun ce am găsit pe teren din anii anteriori, nu e cu răutate, la 

verificări pe teren au găsit camere de interior montate la exterior, răspundeţi dumneavoastră …” 

Dl Călin:…..,,şi pentru 2023 ce avem bugetat?…” 

Dl Primar:…..,,mergem în continuare, avem managementul de trafic, proiectul  …” 

Dl Călin:…..,,acela este pe strada Bucureşti…” 

Dl Primar:…..,,da şi după aceea vom merge pas cu pas pentru că anul acesta este un an în 

care avem nevoie de foarte mulţi bani, avem foarte multe lucrări complementare la proiectele 

europene ţinta fiind ca în decembrie 2023 să terminăm proiectele europene   …” 

Dna Raiu:…..,,am înţeles că în momentul de faţă avem doar 4 camere funcţionale pe 

intrările în oraş, pe intrarea dinspre Slobozia nu este nici o cameră   …” 

Dl Primar:…..,,o să punem acum, avem 3 sau 4 LPR – uri, trebuie să le monteze, problema 

este că am găsit foarte multă fibră optică ruptă şi STS – ul ne cere fibră optică, la un moment dat 

am optat pentru wi-fi dar ei au zis că nu este securizată şi trebuie să mergem pe fibră optică, asta 

este situaţia, avem în vedere pentru că ştim că este necesar dar toate trebuie să le drămuim 

deoarece acesta este bugetul   …” 

Dl Călin:…..,,deci mai puţine camere în 2023…” 

Dl Primar:…..,,nu mai puţine camere doar că nu pot să vă estimez câte, nici anul trecut nu 

vă estimam, într-o jumătate de an am avut 3 firme, văd că a treia a rămas şi a făcut acest lucru şi 

de ce spun de proiectul de management de trafic, pentru că o să mutăm şi poliţia locală şi atunci o 

să ducem tot sistemul de management acolo şi abia atunci putem să gândim toate aceste calibrări 

de rute, de camere, degeaba le montăm aici, îmi pare rău că nu este Flavius Fulga aici, aparatura 

pe care o avem la monitorizare este învechită, trebuie adusă la zi şi investim nişte bani pe 

aparatură pe care nu o putem folosi acolo   …” 

Dl Călin:…..,,mulţumesc, să trecem la proiectele de astăzi…” 

 

PUNCTUL 1 - Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preempţiune pentru 

imobilul ,,CASA DUMITRU BÂZU“, imobil situat în municipiul Călărași, strada Eroilor 

Revoluţiei 22 Decembrie 1989, nr. 38, județul Călărași. 

Comisia de specialitate nr. 2  avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 2 - Proiect de hotărâre privind neexercitarea  dreptului de preemţiune pentru 

imobilul ,,CASA DECULESCU“, imobil situat în municipiul Călărași, strada Bucureşti, nr. 

219(fost 181), județul Călărași, înscris în Lista Monumentelor Istorice – Cod LMI: CL –II-m-B-

14616. 

Comisia de specialitate nr. 2  avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 
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PUNCTUL 3 - Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere al 

persoanelor vârstnice asistate în Căminul pentru persoane vârstnice ,,Sfântul Antim Ivireanul” 

Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 6 avizează nefavorabil proiectul de hotărâre. 

Dna Luca:…..,,o întrebare am şi eu, dacă poate să-mi răspundă cineva, ce număr de 

angajaţi are Căminul Antim Ivireanul şi câţi dintre aceştia sunt cadre medicale?  …” 

Dna Chiriac – şef serviciu buget-contabilitate Căminul Antim Ivireanul:…..,,suntem 27 de 

angajaţi dintre care 18 sunt pe asistenţă socială  …” 

Dl Călin:…..,,cadre medicale? …” 

Dna Chiriac – şef serviciu buget-contabilitate Căminul Antim Ivireanul:…..,,5 cadre 

medicale, asistenţi medicali şi restul infirmieri şi îngrijitori  …” 

Dna Luca:…..,,dragi colegi, mi se pare o cheltuială extraordinar de mare cu salariile, din 

totalul cheltuielilor pe 2022, 71,11% este reprezentat de cheltuieli salariale, sunt 35 de beneficiari, 

aproape un angajat la un beneficiar ceea ce mi se pare extraordinar de mult ca şi cheltuială, 

cheltuiala cu hrana reprezintă doar 9,99% din total cheltuieli iar cheltuielile cu medicamentele şi 

materialele sanitare doar 0,84%, nu credeţi că trebuie să găsim nişte soluţii să diminuăm aceste 

cheltuieli salariale pentru că noi, ca să putem să acoperim nevoile pe care le are comunitatea, 

municipiul, mărim taxe, mărim impozite dar nu venim cu nici o strategie pentru a diminua şi 

cheltuielile, nu vi se pare, domnule Primar, o cheltuială foarte mare de aproape 72% din total 

cheltuieli pe 1 an de zile, pentru 27 de angajaţi şi doar 35 de beneficiari? o asistentă medicală la 

Spitalul Judeţean are grijă de 20-30 de persoane şi aici avem 27 de cadre medicale pentru doar 35 

de beneficiari. Am studiat şi calculele pe care doamna director ni le-a prezentat, într-adevăr vin 

aparţinătorii şi plătesc diferenţe dar în cele mai multe cazuri, sunt absolut convinsă, dacă nu în 

100% din cazuri, nu se poate acoperi întreaga sumă, diferenţa vine subvenţie de la bugetul local 

pentru a acoperi cheltuiala aceea de 7600, dacă-mi aduc bine aminte, pe persoană dependentă, mi 

se pare foarte mult şi din toate acestea medicamentele şi materialele sanitare reprezintă un procent 

foarte, foarte mic   …” 

Dl Primar:…..,,pentru că la medicamente şi materiale sanitare în primul rând noi facem 

doar asistenţă socială, facem o intervenţie medicală doar la nevoie, supraveghem aceşti oameni, 

vreau să vă spun că aşa am moştenit de la dumneavoastră, de la P.N.L.   …” 

Dna Luca:…..,,domnule Primar, tot timpul îmi spuneţi asta, eu nu am fost consilier local în 

celălalt consiliu, sunt consilier acum şi îmi fac treaba  …” 

Dl Primar:…..,,normal, trebuie să vă spun, iar mai departe o să vă spună doamna că nu se 

poate funcţiona ca şi cămin, dacă nu este un număr de angajaţi, pentru că există o normă, nu 

trebuie să vă uitaţi că sunt nu ştiu câţi angajaţi, dar dacă dumneavoastră aveţi altă legislaţie ca să 

funcţioneze căminul, vedeţi altfel lucrurile, noi vă stăm la dispoziţie şi să vă asumaţi acest lucru, 

să vedem cum funcţionăm ca să fie bine. Credeţi că noi nu vrem să diminuăm cheltuielile? ce să 

facem, să dăm oamenii afară şi să nu mai funcţionăm    …” 

Dna Luca:…..,,domnule Primar, dacă rămânem cu 10 beneficiari, tot cu 27 de angajaţi 

lucrăm?  …” 

Dl Primar:…..,,da, ca să funcţionăm în continuare ca şi cămin, da, dacă vrei să funcţionezi, 

dacă nu îl închizi, spuneţi doamna contabil, doamna director care l-aţi înfiinţat şi aţi lucrat acolo, 

spuneţi    …” 

Dna Chiriac – şef serviciu buget-contabilitate Căminul Antim Ivireanul:…..,,bătrânii nu au 

nevoie numai de medicamente şi de materiale sanitare, au nevoie de căldură, au nevoie de apă, de 

îngrijire, jumătate din ei, dacă nu mai mult de jumătate, sunt la pat, ştiţi ce înseamnă să stea un 

bătrân la pat şi să facă pe el de 5 ori pe zi? …” 

Dl Călin:…..,,am văzut că i-aţi alocat 1% …” 

Dl Primar:…..,,doamna contabil, trebuie să spuneţi doar atât, puteţi funcţiona cu un număr 

de salariaţi mai mic?  …” 

Dna Chiriac – şef serviciu buget-contabilitate Căminul Antim Ivireanul:…..,,nu …” 

Dl Primar:…..,,spuneţi şi de ce   …” 

Dna Chiriac – şef serviciu buget-contabilitate Căminul Antim Ivireanul:…..,,pentru că 

avem legi care reglementează, avem controale de la AJPIS…” 
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Dna Luca:…..,,şi pentru 10 beneficiari, tot cu 27 de angajaţi lucrăm? păi mai bine îl 

desfiinţăm şi alocăm în altă parte   …” 

Dna Stanca – director executiv DAS:…..,,problema este că sunt standarde în care se 

prevede numărul de angajaţi pentru un beneficiar, ca să obţii licenţa trebuie să ai şi numărul de 

persoane de specialitate, dacă nu-l ai, nu primeşti licenţa   …” 

Dna Luca:…..,,problema este că nu se poate să ai cheltuieli cu salariile de aproape 80% şi 

doar 29% reprezintă utilităţi şi toate celelalte, ok, oricum nu mă mulţumeşte răspunsul…” 

Dl Oltenacu - DAS:…..,,ordinul 29/2019 care prevede standardele de calitate care trebuie 

îndeplinite de centrele rezidenţiale pentru persoane vârstnice, aşa cum se încadrează şi căminul 

Antim Ivireanul iar din ceea ce ştiu eu pentru că am fost o perioadă destul de lungă la AJPIS, 

trebuie îndeplinite undeva la 22 de standarde de calitate, pentru căminele de bătrâni, sunt o 

grămadă de probleme printre care şi cea care apare la ordonatorii de credite şi anume acoperirea 

cheltuielilor cu salariile, pentru că raportul este de aproape 1/1, având în vedere că acei bătrâni 

locuiesc acolo 24/24 ore, se lucrează în sistem de schimburi şi creşte foarte mult necesarul cu 

resursa umană, pentru îndeplinirea standardului nu se poate face rabat…” 

Dna Raiu:…..,,doamna Luca, este un angajat la 1,35 beneficiari   …” 

Dna Luca:…..,,doamna consilier, dar nu v-am întrebat pe dumneavoastră   …” 

Dna Raiu:…..,,vă răspund pentru că lucrez în domeniu  …” 

Dl Dincă:…..,,doamna Luca a vrut să spună mai clar, condiţiile oamenilor care sunt acolo 

să fie mai bune …” 

Dl Primar:…..,,dacă dumneavoastră consideraţi că acolo nu sunt condiţii bune, o să facem 

un diafilm cu ce era înainte şi ce este acum acolo, să vedeţi diferenţe  …” 

Dna Luca:…..,,nu este vorba despre asta, domnule Primar, dar nu se poate ca 80% din 

cheltuieli să fie cu salariile…” 

Dl Primar:…..,,doamnă, altfel nu poate funcţiona, ce nu înţelegeţi?, trebuie să avem un 

număr de persoane, nu îl acreditează nimeni  …” 

Dna Luca:…..,,îl desfiinţăm, domnule Primar şi alocăm banii în altă parte…” 

Dna Filimon:…..,,daţi-mi şi mie voie, vă rog, în primul rând trebuie să facem deosebirea 

între cămin de bătrâni şi spital, la căminele de bătrâni sunt persoane îngrijite special, au atâtea boli 

cronice şi tot felul de probleme, după părerea mea, numărul de asistenţi este chiar foarte mic, nu 

fac faţă deoarece majoritatea beneficiarilor sunt persoane peste 70-80 de ani, sunt la pat şi necesită 

îngrijiri speciale, de ce ne cramponăm pentru aceşti bătrâni pe care putem să-i ajutăm, poate 

doamna Luca a uitat, să spună domnul viceprimar Dragu cât ne-am zbătut să înfiinţăm acest cămin 

şi este o necesitate, după mine …” 

Dna Luca:…..,,nu este vorba despre asta, doamna Filimon, este vorba că este foarte mare 

cheltuiala cu salariile…” 

Dna Filimon:…..,,ba este vorba …” 

Dl Dragu:…..,,să avem mare atenţie, mai avem câţiva bătrâni în oraşul acesta care au nişte 

condiţii vitrege şi valoarea cea mai mare sunt aceşti bătrâni care v-au crescut pe voi, v-au educat, 

v-au creat un oraş, un anumit ambient şi acum îi aruncăm la lada de gunoi, cam aşa, vreţi să-l 

închideţi şi pe ăsta, ştiţi ce era acolo, era un bordel de madame de astea, ca să ştiţi, sigur ştiţi că aţi 

fost pe acolo unii dintre voi, aveţi grijă că toţi ajungeţi bătrâni, a fost făcut cu mare efort, toate 

organele abilitate ale statului au venit în control, cum să-l desfiinţăm?, nu ne jucăm cu asta, trebuie 

să facem altul care să fie familial, mă duc cu soţia că nu mai pot copiii să aibă grijă de noi …” 

Dl Călin:…..,,problema este costul nu utilitatea …” 

Dl Dragu:…..,,lasă costurile, la un buget de 1000 de miliarde ne cramponăm de cost, să 

avem grijă de oameni, mor oamenii din lipsa de îngrijire la domiciliu, nu ne facem treaba să ştiţi, 

asta să ne preocupe, doamna Mariana, că nu are cine să le ducă pâine şi mâncare, nu că 

cheltuim…” 

Dna Luca:…..,,domnule Primar, m-aţi înţeles greşit, trebuie să găsim soluţii pentru 

cheltuieli, vreau să se echilibreze cheltuielile…” 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 12 voturi pentru şi 8 voturi împotrivă (dl 

Călin, dl Niţă, dna Croitoru, dna Enache, dl Ivanciu, dl Dincă, dna Luca şi dl Mirescu), din 20 

voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 
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PUNCTUL 4 - Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii 

ale unităţii de învăţământ ,,Creşa nr. 1 Călăraşi“, unitate cu personalitate juridică aflată în 

subordinea Consiliului local al municipiului Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 3 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 19 voturi pentru, din 19 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Doamna Filimon nu participă la votul acestui proiect de hotărâre. 

 

PUNCTUL 5 - Proiect de hotărâre privind modificarea Regulamentului de Organizare şi 

Funcţionare al Serviciului Public Pieţe Oboare Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 6 - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea H.C.L. nr. 

50/27.03.2019 privind aprobarea Studiului de oportunitate privind delegarea gestiunii serviciului 

public de transport local de călători, a modalității de gestiune și a documentației de atribuire a 

contractului de delegare a gestiunii serviciului  de transport public local de persoane în municipiul 

Călărași. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Călin:…..,,aici aş avea eu o întrebare, dacă se poate , din ce am văzut eu în 

documentaţie, acest traseu ar trebui să se termine la limita municipiului Călăraşi, undeva în zona 

PREFAB…” 

Dl Secretar general:…..,,acelea sunt deja aprobate, prin acest proiect se stabilesc trei staţii, 

una pe strada Prelungirea Bucureşti intersecţie cu strada Zăvoiului, şi două staţii în cartierul 

Măgureni, strada Păcii intersecţie cu strada Petroşani…” 

Dl Călin:…..,,şi funcţionează până la capăt la Modelu…” 

Dl Secretar general:…..,,nu…” 

Dl Călin:…..,,până la IMSC, întrebarea este, putem să discutăm cu UAT Modelu şi să 

găsim o soluţie astfel încât aceste maşini să ajungă până în capăt? …” 

Dl Secretar general:…..,,există contract separat…” 

Dl Călin:…..,,ideea este în felul următor, cei care vin din oraş către Modelu şi vor să 

ajungă acolo, sunt oameni care vin la serviciu, la cumpărături, ar fi păcat să-i lăsăm la intrare …” 

Dl Dragu:…..,,nu-i lasă că merge până la capăt, are contract comuna Modelu …” 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 7 - Proiect de hotărâre privind acceptarea donaţiei terenului arabil intravilan, 

în suprafaţă totală de 1609 mp, situat în municipiul Călăraşi, identificat cu numărul cadastral 

30292, numărul cadastral 30768 şi numărul cadastral 30893, în favoarea Municipiului Călăraşi de 

către Olaru Vasile Cătălin. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 8 - Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea poziţiei 271 din 

Anexa 1 la Hotărârea Consiliului Local nr. 74/24.04.2019 pentru modificarea și completarea 

Anexei la Hotărârea Consiliului Local al municipiului Călărași nr. 78/10.09.1999 privind 

inventarul bunurilor care aparțin domeniului public al municipiului Călărași. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

. 
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PUNCTUL 9 - Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat pentru 

obiectivul ,,Bloc de locuinţe sociale 15, Tr. A+B” din municipiul Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 10 - Proiect de hotărâre privind împuternicirea Serviciului Public Centrale 

Termice şi Administrare Fond Locativ pentru evaluarea, realizarea documentaţiilor cadastrale şi 

intabularea garsonierelor din Bloc N6 (D6), situat în Călăraşi, strada Aleea 5 Călăraşi.  

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 11 - Proiect de hotărâre privind utilizarea sumei  de 5.394.359,49 lei  din 

excedentul anual al bugetului municipiului Călărași rezultat la încheierea exercițiului bugetar 

2022, în exercițiul bugetar 2023, pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 12 - Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al Consiliului 

local Călăraşi pe perioada 01.02.2023-30.04.2023. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Domnul Dincă:…..,,îl propun pe Chiriţă Alexandru…” 

Dl Stoian:…..,,îl propun pe Toni Buzoianu…” 

Supusă la vot propunerea domnului Stoian – Toni Buzoianu este votată cu 11 voturi pentru 

şi 9 voturi împotrivă, exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Supusă la vot propunerea domnului Dincă – Chiriţă Alexandru este votată cu 9 voturi 

pentru şi 11 voturi împotrivă, exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp . 

Domnul Buzoianu Toni este ales preşedinte de şedinţă pentru următoarele 3 luni.  

 

 

            Punctele înscrise pe ordinea de zi fiind epuizate, preşedintele de şedinţă declară închisă 

şedinţa. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal care se completează cu înregistrare 

audio – video. 

 

 
PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, 

CONSILIER 

CĂLIN CĂTĂLIN MARIUS 

 

 

 

 

                                                                      SECRETARUL GENERAL AL  MUNICIPIULUI, 

                                                     Cs. jr. MĂRGĂRIT SÂRBU 
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